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VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Brusselfonds  -  Evolutie

In het Vlaams regeerakkoord wordt terecht aandacht besteed aan het Brusselfonds. 
Daarin wordt het volgende gepreciseerd: “we wenden de middelen uit het Brusselfonds 
aan binnen de door de Vlaamse Regering bepaalde prioriteiten en in alle transparantie 
om de Nederlandstalige voorzieningen in Brussel te versterken en om zinvolle 
proefprojecten te ondersteunen”.

Bij het begin van de legislatuur werd hard gesnoeid in het Brusselfonds, dat werd 
gehalveerd. Vanaf 2017 werd er opnieuw in middelen en een groeipad voor het 
Brusselfonds voorzien.

1. Wat is de concrete financiële situatie momenteel van het Brusselfonds?

2. Welke projecten en investeringen worden in 2015, 2016, 2017 en 2018 met dit fonds 
mogelijk gemaakt? Graag een overzicht per beleidsdomein en per jaar.

3. Hoeveel van de vrijgemaakte middelen werden niet benut per begrotingsjaar? Wat 
gebeurde met deze middelen? 

4. Is er over de aanwending van de middelen van het Brusselfonds overleg geweest 
binnen de Vlaamse Regering?
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1. In 2018 is er een beschikbaar budget van 6.240.000 euro (5.631.000 euro machtiging 
en 609.000 euro eigen inkomsten) om verbintenissen aan te gaan. 

2. Voor een overzicht van de projecten en investeringen in 2015, 2016, 2017 en 2018 
verwijs ik naar de bijlage. Bij de dossiers van 2018 staan ook enkele nog geplande 
dossiers.

 
3. Het budget dat per jaar onbenut bleef, is te verwaarlozen. Het gaat om de volgende 

bedragen:
 

2015: 731,96 euro
2016: 4.999,01 euro
2017: 903,11 euro.
 
Er werden geen maatregelen genomen, gelet op het uitvoeringspercentage (= 
afgerond 100%)
2015: 99,98%
2016: 99,83%
2017: 99,99%.

 
4. Er is binnen de Vlaamse Regering geen overleg over de bestemming van de middelen 

geweest. Ik kies de projecten en neem de beslissingen binnen mijn bevoegdheid over 
Brussel. In het kader van sectorspecifieke dossiers – zoals  de investeringsprojecten 
Woonzorg - acht ik het opportuun om contact op te nemen met de sectorminister. 

 
In 2017 besliste de Vlaamse Regering over de toekenning van een 
investeringssubsidie van 1.000.000 euro aan de Vrije Universiteit Brussel (Theodoor). 
Uiteraard besprak de Vlaamse Regering deze subsidie.

Voor alle informatie over het Vlaams Brusselfonds verwijs ik naar de jaarverslagen van 
het Vlaams Brusselfonds (2015 en 2016) op
http://brussel.vlaanderen.be/beleidsstukkenbrussel.html .

Het Jaarverslag 2017 zal beschikbaar zijn in juli 2018.
 
 
BIJLAGE

Dossiers Vlaams Brusselfonds

http://brussel.vlaanderen.be/beleidsstukkenbrussel.html

